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Zápis z 24. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 3. října 2022 

 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban, předseda AS PF UK 

dr. Staša 

 

Omluveni: místopředsedkyně AS PF UK dr. Žákovská, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Inovace ve studiu 

6. Komunikace a IT 

7. Rozvoj fakulty 

8. Zahraniční vztahy 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

 

1. Děkan 

1.1. Děkan informoval o průběhu 1. zasedání RKR dne 3. října 2022. Na zasedání apeloval 

na univerzitu, aby byla řešena problematika nefunkčního SIS při zápisu předmětů s tím, 

že fakulta je připravena poskytnout potřebnou součinnost. 

1.2. Děkan informoval, že obdržel podklady od výběrové komise ve výběrovém řízení na místo 

vedoucí/ho Katedry mezinárodního práva. K rozhodnutí o výsledku výběrového řízení dojde 

poté, co proběhnou rozhovory děkana s uchazeči. Do té doby byl s účinností od 1. října 2022 

dalším vedením katedry pověřen prof. Šturma. 

1.3. Děkan informoval, že v souladu s doporučením výběrové komise rozhodl, že navrhne 

na místo vedoucího Katedry zdravotnického práva doc. Šustka. S účinností od 1. října 2022 

ho vedením této katedry pověřil. 

 

2. Tajemník 

2.1. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.1.1. Stillking Films (pronájem): 

využití vstupního vestibulu a atria jako zázemí pro komparz a kostymérky ve dnech 

8. (přípravy) a 9. 10. 2022 (tj. sobota a neděle) 

2.1.2. Juristi: 

Schůze spolku, datum konání: 10. 10. 2022 (20:00-21:30), m. č. 401 

2.1.3. Studentská mediace Praha, z.s.: 

Schůze spolku, datum konání: 18. 10. 2022 (19:40-22:00), m. č. 220 
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2.1.4. ELSA Praha, z. s: 

Schůze spolku, datum konání: 5. 10. 2022 (18:00-20:00), m. č. 319 

2.1.5. ELSA Praha, z. s: 

National Officers´Meeting, datum konání: 8.-9. 10. 2022, m. č. 347 

2.1.6. ELSA Praha, z. s: 

ELSA Job Fair, datum konání: 6.-8. 3. 2023, atrium, m. č. 38 + předsálí, m. č. 22 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá informovala o elektronizaci systému podávání nominací na Cenu 

rektorky, Mimořádnou cenu rektorky a Bolzanovu cenu. Termín pro podání žádostí je 

31. října 2022 prostřednictvím studijního informačního systému, konkrétně modulu Ocenění 

v SIS4. 

3.2. Proděkanka Chromá informovala o možnosti duplicitního zápisu předmětu v případě, 

že student fakulty studuje souběžně jinou fakultu univerzity (student má zapsaný předmět 

jako student naší fakulty a podruhé jako student jiné fakulty). V takovém případě je třeba 

studentovi zapsat výsledek kontroly studia ke každému zápisu předmětu s tím, 

že se ponechává na garantovi předmětu, jak v tomto případě přistoupí ke splnění kontroly 

studia u předmětu, který má zapsán jako student jiné fakulty. Je možné „uznat“ kontrolu 

studia předmětu zapsaného jako student naší fakulty nebo požadovat opětovné splnění 

kontroly studia (např. odevzdání druhé seminární práce, pokud je předmět zakončen takovou 

kontrolou studia). 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Kolegium děkana projednalo dopis paní rektorky, ve kterém fakulty informovala o právním 

názoru MŠMT ohledně nemožnosti stanovit nulový poplatek za studium v cizím jazyce. 

Problém se týká řady fakult UK a na naší fakultě dopadá na doktorský studijní program 

vyučovaný v anglickém jazyce. MŠMT sice zaregistrovalo stanovení (nulového) poplatku 

pro akademický rok 2022/23, ovšem požaduje nápravu pro rok 2023/24. 

Kolegium děkana problém diskutovalo a shodlo se na názoru, že vybírání poplatku 

za doktorské studium nepředstavuje mechanismus, který by byl preferován. Kolegium 

děkana proto bude hledat nástroje možného řešení této situace tak, aby nedošlo k navýšení 

nákladů na straně doktorandů. 

4.2. Kolegium děkana diskutovalo podněty, které děkan a proděkan pro doktorské studium 

obdrželi ve věci výplaty stipendií v doktorských studijních programech. Kolegium děkana 

se shodlo na tom, že by měla být stanovena závazná lhůta, ve které by bylo každý měsíc 

stipendium vyplaceno. Kolegium pověřilo tajemníka fakulty a proděkana pro doktorské 

studium projednat věc s dotčenými pracovišti a stanovit termín výplaty stipendií. 

 

5. Inovace ve studiu 

5.1. Kolegium děkana děkuje Mgr. Sojkovi a Ing. Potěšilovi za pomoc se zaváděním 

dobrovolných studijních kruhů pro studenty 1. ročníku. 

 

6. Komunikace a IT 

6.1. Kolegium děkana debatovalo o podobě fakultní výroční zprávy, a to i s ohledem 

na připomínky, které se k ní v minulosti objevily. Po obšírné diskusi a zvážení argumentů 

pro i proti dospělo k závěru, že bude v zásadě zachována její současná podoba i zpracování 
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za kalendářní, nikoliv akademický rok. Ve vztahu k fakultní veřejnosti budou i nadále 

přednostně využívány jiné komunikační kanály. 

6.2. Proděkan Antoš informoval kolegium děkana o tom, jak pokračují jednání o společném 

postupu při vytváření nového intranetu s Pedagogickou fakultou. Kolegium děkana souhlasí 

s návrhem smlouvy i předběžnou technickou specifikací, s výhradou uplatnění dílčích 

připomínek, i se stanoveným podílem fakulty na předpokládaných nákladech, a oceňuje 

hospodárnost tohoto postupu oproti variantě, že bychom postupovali samostatně. 

6.3. Proděkan Antoš informoval o jednáních s Wolters Kluwer ohledně licencí ASPI. Kolegium 

děkana vítá, že by se mohlo dojít k většímu sjednocení a rozšíření obsahu, který je 

k dispozici v různých verzích, které jsou členům akademické obce k dispozici (aplikace 

ve fakultní lokální síti, na fakultních počítačích a v ASPI online) a souhlasí s navrženým 

postupem dalšího jednání. Proděkan Antoš se prostřednictvím IT komise pokusí získat 

konkrétní podněty, jaký obsah by bylo vhodné doplnit do zaměstnanecké a studentské 

licence, a následně o tom bude se zástupci Wolters Kluwer dále jednat. 

6.4. Kolegium vzalo na vědomí kroky, které byly učiněny v souvislosti s nepodařeným zápisem 

do předmětů na zimní semestr, a vítá ochotu prorektora pro IT se problému věnovat. 

Představitelé fakulty, zejména děkan, proděkan Antoš a zástupci fakulty v AS UK, budou 

nadále na všech úrovních (rozšířené kolegium rektorky, prorektor pro IT, celouniverzitní 

panel pro IT – CePIT, akademický senát UK apod.) zdůrazňovat význam funkčního zápisu, 

přičemž řešení je třeba najít už v rámci stávající verze SISu, protože nový modul bude podle 

odhadů k dispozici nejdříve za rok. Kolegium děkana zároveň pověřilo Mgr. Sojku 

a Ing. Potěšila, aby do 17. října připravili návrh změn v organizaci zápisu, které může 

provést fakulta (např. prodloužení odstupu mezi vlnami), který proděkani Antoš a Chromá 

následně projednají v IT komisi. 

6.5. Proděkan Antoš informoval o tom, že všem studentům magisterského studijního programu 

byl rozeslán odkaz na rozcestník s odkazy, kde najdou streamované či nahrané přednášky 

z povinných předmětů. Zároveň byl zveřejněn na nástěnce v SISu. 

6.6. Proděkan Antoš informoval o tom, že byl dnes zahájen další ročník Univerzity 3. věku, 

kam je letos přihlášeno zhruba 100 účastníků, což je meziroční nárůst bezmála o polovinu. 

Kolegium děkana vyslovilo poděkování všem, kteří se o U3V starají, zejména Bc. Vařekové 

a dr. Bohuslavovi. Dále informoval, že v pátek proběhla Noc vědců, kde fakultu úspěšně 

reprezentovali doc. Morávek, doc. Štefko a dr. Tomšej. 

 

7. Rozvoj fakulty 

7.1. Proděkanka Honusková informovala o tom, že od 1. října 2022 je vedoucí Oddělení 

strategického rozvoje Mgr. Pavla Čerychová. 

7.2. Proděkanka Honusková informovala o vyhlášení projektových výzev (OP Zaměstnanost, 

OP JAK Ph.D. Infra a další) a o tom, jak budou připravovány žádosti za PF UK. Dále 

s ohledem na víceré dotazy uvedla, že PF UK nemůže žádat prostředky z programu CRP 

(Centrální rozvojový program). Také informovala o vyhlášení výběrového řízení – 

krátkodobá příjezdová mobilita (junior). 

 

8. Zahraniční vztahy 

8.1. Proděkanka Pfeiffer informovala, že ve dnech 17. - 21. září 2022 proběhl v Pasově 6. ročník 

Česko-německého festivalu práva. Za PF UK se akce zúčastnilo 24 studentů (včetně 

4 doktorandů, kteří vystoupili v němčině se svým vlastním příspěvkem). Za PF UK se této 
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akce zúčastnilo rovněž 10 akademiků, z nichž většina rovněž vystoupila s příspěvkem 

v německém jazyce. 

8.2. Proděkanka Pfeiffer dále sdělila, že PF UK byla kontaktována ze strany německé DAAD 

s informací, že vzhledem ke skutečnosti, že dosud nemají schválen rozpočet na další období, 

bude z jejich strany rozhodnuto o případném vypsání výběrového řízení na znovuobsazení 

DAAD odborného lektorátu na PF UK až koncem listopadu 2022. 

8.3. Proděkanka Pfeiffer informovala o tom, že společný doktorandský seminář PF UK, UNI 

Wroclaw a UNI Regensburg připravovaný na polovinu října 2022 ve Wroclawi, na který 

se za PF UK přihlásilo 12 doktorandů, byl hostitelskou univerzitou bohužel nečekaně 

přeložen na nový termín cca. v polovině března 2023. 

8.4. Proděkanka Pfeiffer dále informovala o tom, že v zimním semestru je očekáván příjezd 152 

zahraničních studentů, kteří budou na PF UK navštěvovat předměty v anglickojazyčném 

programu Czech Legal System in European Context. Je to nárůst o cca 50 % oproti loňskému 

ZS, kdy přijeli 102 studenti. Přijíždějí studenti z 23 zemí, nejvíce je jich z Německa, GB, 

Nizozemí, Francie a Španělska. 

8.5. Proděkanka Pfeiffer informovala Kolegium děkana o průběhu dodatečného výběrového 

řízení na studijní zahraniční pobyty Erasmus+ v LS 2023, které se konalo dne 26. 9. 2022. 

Do výběrového řízení se přihlásilo 19 studentů, z nichž 18 (z toho 3 doktorandi) bude 

nominováno ke studijnímu pobytu na partnerské univerzity (13 do anglické jazykové oblasti, 

2 do Francie, 2 do Itálie a 1 do Německa). 

8.6. Proděkanka Pfeiffer informovala o zájem studentů o mimořádné předměty vyučované 

zahraničními lektory v cizím jazyce. Do předmětu Einführung in das deutsche Zivilrecht 

(připraven ve spolupráci s UNI Regensburg) se přihlásilo 25 studentů, kteří se budou díky 

podpoře z Bavorsko-české vysokoškolské agentury BTHA (získané v rámci projektu 

podaného UNI Regensburg) moci zdarma účastnit též intenzivního jazykového kurzu 

na Goethe Institutu. U dalšího mimořádného předmětu Introduction to English Law byla 

naplněna kapacita a po nadlimitních zápisech by se předmětu mělo účastnit 35 studentů. 

8.7. V pátek dne 21. října 2022 od 13 hodin proběhne na PF UK (v m. č. 117) přednáška soudce 

Nejvyššího soudu Spojeného království Lorda Davida Lloyd-Jonese na téma The Judgment 

of the Court (An analysis of how UK judges write their judgments), která je pořádána ve 

spolupráci s British Law Centre. 

8.8. Kolegium děkana schvaluje pro účely zahraniční mobility přiznání a vyplacení 1 stipendia 

z Fondu internacionalizace PPSŘ ve výši 80.000,- Kč.  

 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

9.1. Koordinátorka Koldinská informovala, že dne 3. října 2022 proběhl Welcome meeting 

s novými LL.M. studenty. 

 

 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


